
Bestyrelses møde den 06.06.2019 

Rådsmøde  - afholdes i den store rytterstue den 17.06 kl. 19.00. Klubben giver kaffe og the. Fra bestyrelsen 

deltager Gitte, Malene (måske) og Helle. 

Opfølgning på stævnet – meget arbejde, indtjening er ikke voldsom. Vi skal være bedre til at planlægge 

oprydningen. Gerne flere udendørsstævner men vi skal tænke over klasserne.                                           

Christina og Michelle har søgt om ring og spring stævner både hest og pony sidste onsdag i oktober og 

første onsdag i november. 

Nord-vest boks kuppen – vi vil gerne prøve at søge dette stævne som indendørs stævne 

Linda skaffer kæmpe pløkker til pavillionnen 

Lille rytterstue – vi beder Marck om at sætte opslagstavlen, og de nye billeder op. Helle og Linda tager fat i 

Marck. 

Kontigenter – Helle og Christina sætter sig sammen 

Bomvogn opslag – vi skal lave et opslag husk ingen bomme på jorden. Opslaget skal også lamineres og 

sættes på vognen. 

Status på taget af det store ridehus. Taget er efterhånden meget utæt – gården skal have besked at det er 

nødvendigt at reparere. Helle tager den med Marck og Rie. Nedløbsrørene trænger voldsom til at blive 

udskiftet.cs 

Oplæg til tilskud til starter -  klubben kan søge om tilskud til start og transport hos Distrikt3. Der skal laves 

et oplæg til vores regler. Der er forslag om at vi giver tilskud men at man skal have været medlem i et år. 

Christina og Malene udarbejder endeligt udkast. 

Evt. – Søren skal købe pantsække 


